
Протокол № 43

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 16 квітня 2019 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;

члени постійної комісії: Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович
Ратенко Сергій Леонідович .

Відсутні:   (4)
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
члени постійної комісії: Дичко Анатолій Дмитрович;

Довбиш Іван Іванович;
Здебська Валентина Павлівна;

У  роботі  постійної  комісії  взяла  участь  Тимофієва  Н.Г.  -  керуючий
справами виконавчого апарату обласної кради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про внесення змін до рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року № 598
“Про обласний бюджет на 2019 рік”.

Інформує: Шеремет Сергій Вікторович – директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про звіт про використання коштів обласного фонду охорони навколишнього
природного середовища за 2018 рік.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про розгляд заяв громадянина Ярмоцика О.К.
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

4. Про розгляд заяви громадянки Лимар О.М. щодо звернення до Міністерства
регіонального розвитку, будівництва та житлово-комунального господарства
України.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

5. Про  проект  Положення  про  контрольно-ревізійний  відділ  виконавчого
апарату обласної ради.

Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович –  начальник  управління  майном
виконавчого апарату обласної ради
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Голова  постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш  Ю.А.  -  поставив  на
голосування пропозицію щодо початку роботи постійної комісії  і запропонував
розглядати питання зазначеного порядку денного.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року
№ 598 “Про обласний бюджет на 2019 рік”

Слухали: інформацію директора департаменту фінансів Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В  стосовно  внесення  змін  до
рішення обласної ради від 11 грудня 2018 року № 598 “Про обласний бюджет
на 2019 рік”.

Зокрема, директор департаменту фінансів поінформував постійну комісію
про  те,  що  внесення  змін  до  показників  обласного  бюджету  на  2019  рік,
затверджених рішенням обласної  ради від 11 грудня 2018 року № 598 "Про
обласний бюджет на 2019 рік" (із змінами відповідно до рішення обласної ради
від 28 січня 2019 року № 617), пояснюється необхідністю затвердження змін до
доходів і видатків, пов’язаних з:

1)  перевиконанням  доходів  обласного  бюджету  та  спрямуванням
понадпланових доходів на видатки.

Відповідно до статті 78 Бюджетного кодексу України збільшення річних
обсягів доходів загального фонду бюджету (без міжбюджетних трансфертів) та
відповідно спрямування їх на видатки передбачається за умови перевищення
доходів  за  підсумками  першого  кварталу  та  наступних  звітних  періодів  не
менше  ніж  на  5%  до  плану  на  цей  період.  За  підсумками  січня-березня
2019 року  перевиконання  дохідної  частини  загального  фонду  обласного
бюджету  склало  5,2%,  або  9716,7  тис.грн.  (офіційний  висновок  щодо
перевиконання дохідної частини додається);

2) врахуванням в обласному бюджеті змін по міжбюджетних трансфертах
(з державного бюджету та інших місцевих бюджетів);

3) перерозподілом  окремих  видатків  обласного  бюджету  між
бюджетними програмами, капітальними і поточними видатками та головними
розпорядниками коштів обласного бюджету.

Виступали з запитаннями: Ратенко С.Л., Могилей М.М., Погребнюк А.А.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  запропонував

наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
1. Взяти до уваги надану інформацію з даного питання.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за” - 5 осіб 

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 313 (додається)

2. Про  звіт  про  використання  коштів  обласного  фонду  охорони
навколишнього природного середовища за 2018 рік.
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Слухали: інформації  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  використання  коштів  обласного  фонду  охорони  навколишнього
природного середовища за 2018 рік.

За  наданою  інформацією,  Переліком  природоохоронних  заходів  та
об’єктів, фінансування яких буде здійснюватися у 2018 році за рахунок коштів
обласного  фонду  охорони  навколишнього  природного  середовища  (далі  –
Перелік) передбачені видатки на загальну суму у сумі 51 789,5 тис.грн., із яких
станом на 01 січня 2019 року касові видатки склали 31 806,9 тис.грн.

Причиною невикористання цих коштів у повному обсязі переважно була
необхідність  внесення  змін  до  проектно-кошторисної  документації  та
проведення додаткових обстежень і певних робіт на об’єктах будівництва.

Завершення  переважної  більшості  робіт  на  природоохоронних  об’єктах
заплановано провести у 2019 році за рахунок коштів обласного фонду охорони
навколишнього природного середовища.

Під час обговорення, голова комісії звернув увагу директора департаменту
екології  та  природних  ресурсів  на  те,  що  під  час  складання  переліку
природоохоронних  заходів  та  об'єктів,  що  будуть  фінансуватися  за  рахунок
коштів  обласного  фонду  охорони  навколишнього  природного  середовища,
більш грунтовно та детально розглядати наявність відповідної документації та
її відповідність нормам і вимогам Порядку формування зазначеного Переліку з
метою уникнення таких випадків, як невикористання передбачених видатків у
повному обсягу. 

У  ході  обговорення  також  виступали  Ратенко  С.Л.,  Погребнюк  А.А.,
Могилей М.М.

За  результатами  обговорення,  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію директора  департаменту екології  та  природних  ресурсів
обласної  державної  адміністрації  О.В.Ковтунова  про  звіт  про  використання
коштів обласного фонду охорони навколишнього природного середовища  за
2018 рік взяти до відома. 

2.  Погодити  звіт  про  використання  коштів  обласного  фонду  охорони
навколишнього природного середовища за 2018 рік (додається).

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 314 (додається)

3. Про розгляд заяв громадянина Ярмоцика О.К.
Розглянули та обговорили заяви Ярмоцика Олександра Костянтиновича –

жителя м.Знам'янка Кіровоградської області від 05.04.2019 року № Я-33/04.01-
02  (з  додатками)  та  від  10.04.2019  року  №  Я-35/04.01-02  (з  додатками),
заслухали  інформацію  Ілика  Р.І.  –  генерального  директора  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” стосовно стану
вирішення  спірних  питань  між  Ярмоциком  О.К.  та  обласним  комунальним
виробничим підприємством “Дніпро-Кіровоград” з приводу надання та оплати
послуг з водовідведення.
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За наданою інформацією встановлено, що  сторони не знайшли між собою
компромісу  шляхом  переговорів  та  домовленостей,  як  було  запропоновано
постійною  комісією  на  минулих  засіданнях  за  результатами  неодноразового
розгляду заяв громадянина Ярмоцика О.К. з даного приводу.

 Оскільки заявник Ярмоцик О.К. не з'явився на засідання постійної комісії
для  розгляду  порушеного  ним  питання,  після  обговорення  голова  постійної
комісії  поставив на голосування наступний проект рішення постійної  комісії  з
даного питання:

1. Інформацію взяти до відома. 
2. Рекомендувати громадянину Ярмоцику О.К. спірні  питання стосовно

порядку  оплати  послуг  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  з  водовідведення  у
подальшому  вирішувати у судовому порядку.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 315 (додається)

4. Про  розгляд  заяви  громадянки  Лимар  О.М.  щодо  звернення  до
Міністерства  регіонального  розвитку,  будівництва  та  житлово-
комунального господарства України.

Розглянули  та  обговорили  заяву  Лимар  Олени  Миколаївни  –  жительки
м.Знам'янка  Кіровоградської  області  від  15.04.2019  року  № Л-37/04.01-02  (з
додатками),  стосовно  спірних  питань  між  населенням  та  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  з  приводу  офіційного  оформлення  відповідно  до  чинного
законодавства України надання підприємством та оплати населенням послуг з
водовідведення.

У  ході  обговорення  постійною  комісією  встановлено,  що  громадяни
м. Знам'янка-споживачі  послуг  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  з  водовідведення
звернулися до Міністерства регіонального розвитку, будівництва та житлово-
комунального господарства України з метою врегулювання порушеного ними
питання на законодавчому рівні.

Після обговорення, враховуючи, що мешканці міста Знам'янка також були на
особистому прийомі у депутата Могилея М.М., члена постійної комісії обласної
ради,  який  за  результатами  спілкування  з  виборцями  поінформував  про
відповідний  депутатський  запит  з  даного  питання,  голова  постійної  комісії
поставив на голосування наступний проект рішення постійної комісії :

1. Інформацію взяти до відома. 
2. Підтримати  звернення  громадян-мешканців  м.Знам'янка  та

депутатський запит депутата обласної ради Могилея М.М. щодо необхідності
врегулювання  на  законодавчому  рівні  питання  обліку  централізованого
водопостачання та водовідведення при наявності двох виконавців послуг. 

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 316 (додається).

5. Про  проект  Положення  про  контрольно-ревізійний  відділ
виконавчого апарату обласної ради.
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Слухали: інформацію  начальника  управління  майном  виконавчого
апарату  обласної  ради  Шепеля  А.В.  стосовно  розробки  Положення  про
контрольно-ревізійний відділ виконавчого апарату обласної ради.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію взяти до відома. 
2. Рекомендувати голові обласної ради:

дати доручення управлінню майном виконавчого апарату обласної ради
розробити  з  подальшим  затвердженням  графік  і  порядок  проведення
контрольних заходів та ревізій на об'єктах контролю;

затвердити  Положення  про  контрольно-ревізійний  відділ  виконавчого
апарату обласної ради.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 317 (додається).

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії А.Погребнюк


